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FRANCESC MESTRE i ANDREU Ex-Alcalde de La Roca 
Mestre d'escola, Francese Mes-

tre, de trenta-dos anys d edat,casat 
i amb 3 fills (2 nenes i 1 nen),fou el 
primer batUe de La Roca elegit de-
mocràticament després dels 40 anys 
llargs de dictadura rranquista.Home 
d'idees avançades i proeresistes, in-
quiet i inquiétant, V nera trobat 
molt obert i expücat en la xei-rada 
que amb eU hem mantingut. 

Segons tenim entés, tú no vas 
pas néixer a La Roca, veritat? 

No, jo vaig néixer a Vinyonet 
del Penedès, un pöble situât a 8 km. 
de Vilafranca. Dalli, i degut a que 
el meu pare era Secretari d'Ajunta-
ment, vaig haver d'anar al Bruc, on 
vaig estar-hi 23 anys... 

I aleshores vas venir a La Roca-
Sí, exactament, i ja fa 14 anys 

que hi sóc. 
El motiu pel quai hi vas venir va 

ser purament professional, o hi va 
haver alguna altra raó? 

iVo, no, només vaig venir per 
motius de feina. I vaig venir a la 
inaugurado de l escola Sant Jordi, a 
fer-hi de mestre. Actualment només 
en quedem 10 d'aquells primers 
professors que vam comneçar ja fa 
14 anys. 

Dius que fa 14 anys qpie ets a 
La Roca. Dones bé, parla'ns una 
mica de les activitats que vas fer 
abans de presentar-te per batUe. 

Bé, jo sempre he portât una mi-
ca la inquietud a dintre d'anar en 
contra de les coses mal fetes, deh 
abusos, de les injustícies. Aleshores, 
mica a mica, vaig anar coneixent 
aquest poblé i per tal d ' integrar-
m' hi vaig pensar que era básic po-
sar-me dins la mateixa vitalitat del 
poblé. D 'aquesta manera, una colla 
de Companys vàrem crear l ' "Asso-
ciació de Veins", que va prendre 
una línia força reivindicativa. Sem-

re miràvem de reclamar coses en 
é del poblé, com per exemple l as-l 

sump te del pont, el deis monu-
ments prehistdrics, etc. etc. Despés 
vaig estar també a la Coral, no em 
recordo ara quan de temps, i des-
prés a la Junta del Patronat Parro-
quial. Ja perfi, vaig estar dos anys a 
la Comissió de Festes. Després va 
arribar el canvi democratic i eis que 
aleshores formávem part de l'Asso-
ciació de Veins vam creure que era 
el moment oportú per ficar-nos de-
finitivament en la vida política del 
poblé, i per aixd mateix vam crear 
una candidatura a nivell de tot el 

Municipi amb eis seus quatre nuclis 
de poblado. I, al resultar guanya-
dors, vaig trobar-me d alcalde. 

Podem, dones, concloure que 
sempre has estât un home actiu i in-
tetessat pels assumptes públics. 

Si,correcte. M agrada participar. 
El poblé, per dir-ho d alguna mane-
ra, m'acuii i jo vull ser integrant i 
part d 'aquest poblé. 

I, ara que ho dius, la primera 
cosa anecdótica que recordo d'a-
quest poblé és la casa de can Sol, 
aleshores molt abandonada, ja em 
va captivar de bon principi. I gràcies 
a Déu, les posteriors circumstàncies 
han estât prou favorables i produc-
tives com per aconseguir-la pel pö-
ble de La Roca. 

En tot cas, si et sembla, després 
parlarem detaUadament de 1 afer de 
can Sol. Tornant, dones, al que 
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dèiem, tens vocació política i, si no, 
perqué et vas presentar per batUe? 

No ho sé, la Verität és aquesta. 
Les circumstàncies mateix es em van 
portar a l'alcaldía... Jo cree que 
amb això passa com amb eis qui 
prediquen: és molt bonic explicar 
les coses i parlar-Ies, però des del 
moment que un mateix no és conse-
qiient amb el que diu, val mes que 
se ' n retiri. Aleshores, si tu et mani-
festes públicament en contra d ' un 
seguit de coses que jutges malfetes, 
has de üuitar per fer-les millor, has 
de predicar amb l'exemple, no n'hi 
ha prou amb dir-ho de paraula, s 'ha 
de demostrar amb fets. Per això, 
quan hi va haver el canvi democrà-
tic jo tenia l 'obligado moral de ïlui-
tar per tot allò que havia denunciai. 
I com jo, eis altres Companys de 
l' Assodació de Veihs. Per això, 
dones, vam presentar una candida-
tura amb la intenció d'entrar un 
Conseller a l'Ajuntament. Jo, mal-
grat tot, no volta anar al davant, en-
tre altres coses, perqué feía sola-
ment 8 ó 9 anys que estava a La 
Roca, i a més que creía que el baille 
havia de ser un fül del pöble. Vaig 
buscar gent, gent d 'aquí de La Roca 
però el mon de la política, molt 
complex i enrabassat, va fer, al cap 
i a la fi, que anés jo al capdavant 
d'aquesta candidatura. 

A les eleccions, i el primer sor-
près, vaig ser jo. Vam guanyar i 
d'aquesta manera, vaig trooar-me de 
batlle a l'Ajuntament. Com ja saps, 
hi vaig estar quatre anys, i ara estic 
molt content i satisfet de la feina. 
Crée, francament, que l'he portada 
honradament i he jet tot el que he 
pogut per al pöble de La Roca, al 
qual he entregat, de bon grat per 
cert, part de la meva vida. 

I com valorarles tu mateix la 
tasca feta acmests quatre anys que 
tu vas èsser alcalde? 
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